

March 10, 2022

Le 10 mars 2022

NOMINEES:	CANDIDATURES :
3 RD NATIONAL VICE-PRESIDENT	3 ^E VICE-PRÉSIDENCE NATIONALE
AND	ET
NATIONAL UNION	PERMANENTE OU PERMANENT
REPRESENTATIVE -	SYNDICAL NATIONAL -
EXTERNAL ORGANIZING	SYNDICALISATION

Further to the announcements of the vacancies in the positions of 3rd National Vice-President and National Union Representative – External Organizing, the following members, in alphabetical order, have been duly moved and have accepted their nominations:

À la suite de l'annonce d'une vacance à la 3^e vice-présidence nationale et au poste de permanente ou permanent syndical national responsable de la syndicalisation, la candidature des membres suivants (par ordre alphabétique) a été dûment présentée, et les membres en question ont accepté leur mise en candidature :

3 rd National Vice-President	3 ^e vice-présidence nationale
• Christian, Rajneel Toronto Local • Forde, Jordan Toronto Local • Schmidt, Roland Edmonton Local • Sidhu, Inderjit Toronto Local	• Christian, Rajneel Section locale de Toronto • Forde, Jordan Section locale de Toronto • Schmidt, Roland Section locale d'Edmonton • Sidhu, Inderjit Section locale de Toronto
National Union Representative – External Organizing	Permanente ou permanent syndical national Syndicalisation
• Hutton, Jody Niagara Falls Local • Lum, Ryan Outaouais-Québécois Local	• Hutton, Jody Section locale de Niagara Falls • Lum, Ryan Section locale de l'Outaouais-Québécois

As per the provisions of section 3.35 of the National Constitution, the positions will be filled at the May 6, 2022 conference.

Conformément aux dispositions du paragraphe 3.35 des statuts nationaux, les deux postes seront pourvus à la conférence du 6 mai prochain.

Candidates are reminded if they are successful in being elected to a vacant position, **they MUST move to Ottawa.**

Nous désirons rappeler aux candidates ou candidats qui seront élus à un poste vacant qu'ils **DEVRONT déménager à Ottawa.**

In solidarity,

Solidarité,



Beverly Collins

National Secretary-Treasurer / Secrétaire-trésorière nationale